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S C H A E R W E I J D E  H E E F T  J O U  N O D I G !

Er zijn veel vrijwilligersfuncties te vervullen. Helaas lukt het niet met vrije 
intekening. De gevolgen zijn groot. Heel veel verenigingsactiviteiten zijn er 
dit jaar niet. En de bestaande vrijwilligers raken overbelast. Het bestuur 
draait het daarom om, een drastische maatregel. 

Vanaf as. zaterdag worden alle leden ingedeeld; bardiensten, 
materiaalcommissie, scheidsrechters, lijnen trekken, druiven wassen voor 
de fruithap en vergadertijgeren. 

Tot en met morgen kun je jezelf indelen. Dit kan live in het clubhuis 
van 16:00-17:00 uur waar je ook informatie kunt inwinnen over de 
openstaande functies en na de inschrijving van je voorkeur een biertje van 
ons krijgt. 

Vrijwillige aanmelding vrijwilligers 
eindigt vrijdag



Goed nieuws voor Schaerweijde is dat Heren 1 coach Tim 
Oudenaller voor twee jaar heeft bijgetekend! Zowel Tim 
als Niek van Exel, bestuurslid tophockey bij Schaerweijde, 
zijn heel blij met deze contractverlenging: ‘het gaat goed 
met het bouwen aan een mooi team waarin veel eigen 
kweek een plek heeft’. 

Daarnaast wordt Tim tot en met het toernooi deze zomer 
de assistent van Jesse Mahieu voor Jong Oranje. Een 
mooie plek om ook daar hockeytalent verder te brengen. 
Onze eigen Casper, Pepijn en Boris weten daar alles van, 
zij doen mee met de grote selectie van Jong Oranje.

Nieuws van de Top
C O A C H  T I M  O U D E N A L L E R  T E K E N T  B I J

“Van de velden”
P A R A - H O C K E Y  S C H A E R W E I J D E  O V E R H E E R S T  I N  L A R E N

Zowel letterlijk als figuurlijk overheerste Schaerweijde zowel op het veld als op het 
terras van de Larense Hockeyclub afgelopen zaterdag. De G1 won glansrijk van Laren 
met 1-6! Aan de andere kant van het veld speelde de G3 en ook zij pakten een mooie en 
spannende 5-6 overwinning. Iedereen daarna blij in de zon aan de limo en de koffie, het 
rood-zwart kleurde het terras!

Een mooie hockeymiddag waar Para-hockey Schaerweijde met 6 punten op zak naar huis 
vertrok!





O P E N I N G S R O N D E  V A N  H E T  G O L F S E I Z O E N

LUSTRUM GOLF FEEST VOOR IEDEREEN!

Voor alle Schaerweijde leden en partners, dus ook voor de hockeyers 
en ouders van hockeyende kinderen!

• Geen ‘officiële’ wedstrijd, maar gezellig een 9 holes rondje spelen in 
Spaanse sferen
• Met op de Driving Range muziek & bar plus leuke & uitdagende 
spellen
• Vóór de start, in de baan én na afloop heerlijke cava, Spaanse happen 
en drank
• Kosten slechts 19,32 euro
• Geen greenfee
• Start: vanaf 14.00 uur, na 8 minuten een volgende flight
• Einde: 21.00 uur

Geef je op, individueel of als flight van 4: openingsronde@
schaerweijde.nl

mailto:openingsronde@schaerweijde.nl 
mailto:openingsronde@schaerweijde.nl 


Vrijwilligers Rubriek
V E L E  H A N D E N . . .

1) Wie ben je?
Ik ben Floor Voogt, 44 jaar, getrouwd met Emile en moeder van Eline, Melle en 
Moos. Ik werk als teamleider poliklinieken in het WKZ.

2) Wat doe je op de club?
Arek Matuszak en ik vormen de keepersclub van Schaerweijde. Wij organiseren alle trainingen voor de keepers 
van jong tot oud.

3) Hoeveel tijd kost het?
Elke woensdag tijdens de keeperstrainingen ben ik zo’n 3 uur op veld 5 aanwezig. Verder zaken rondom de 
trainingen en keepers organiseren. Bij elkaar ongeveer 5 uur in de week.

4) Wat heb jij met hockey?
Ik heb mijn hele leven gehockeyd. In mijn jeugd bij TMHC Tilburg, tijdens mijn studententijd bij Kampong en 

daarna jarenlang bij Schaerweijde. Begonnen bij de trimhockey, overgegaan naar veterinnen B. 
Helaas mag ik na een heftige blessure in 2016 niet meer spelen. Onze dochter is keeper in de C4, mijn man is manager van dit team. Onze jongste zoon 
speelt bij de Benjamins. Onze oudste zoon is gestopt met hockey en tennist nu.

5) Wat doe je in je vrije tijd?
Steden bezoeken met mijn gezin, kijken bij sportwedstrijden van de kinderen, genieten met familie, vriendinnen en vrienden, lekker uit eten en borrelen, 
wandelen, winkelen, met vakantie gaan.

6) Wat vind je goed gaan op de club?
Er is steeds meer positieve aandacht voor de keepers. Een paar jaar geleden zijn we veel keepers kwijt geraakt omdat ze het gevoel hadden niet bij het 
team te horen en de teamtrainingen niet motiverend waren voor de keepers. De keepersclub besteedt hier veel aandacht aan door presentaties te geven 
tijdens coachavonden, informatie te geven aan de trainers en coaches te enthousiasmeren. En dit heeft effect! Keepers voelen zich meer betrokken, 
trainingen sluiten beter aan. We hebben steeds meer keepers en keepers blijven ook. Mooi om te zien dat de club die oppakt. En ik ben heel blij dat de 
keepersclub op woensdag van 15.00-22.00 ur op veld 5 mag blijven trainen.

7) Heb je tips?
Blijf de keepers in de gaten houden. Van de jongste jeugd t/m de senioren. Loop als teamgenoot mee naar de kluisjes, help de tas te dragen, blijf op het 
veld totdat de keeper klaar is, vier een doelpunt ook met de keeper en blijf elkaar steunen als een bal het goal in gaat. 
Je wint samen en je verliest samen.





G A S T :  P R E D I K A N T  J O O S T  R Ö S E L A E R S

Tijdens een interviewdiner met remonstrants predikant Joost 
Röselaers sprak Club32 zowel ontspannen als vol vuur over de 
grote thema’s. Als snel veranderde de avond van een interview 
in een gesprek tussen Joost en de Club32 leden over de waarden 
waar wij als maatschappij voor staan in een tijd van grote onrust. 

Met de veelzijdige Joost (essayist bij het FD, vrijwilliger bij 
Schaerweijde, actief lid van D66 en bekend met de corporate 
cultuur van de Zuidas) ontspon een mooi gesprek en werd het 
veel te laat. 

Mocht je geïnteresseerd zijn in Club32, schroom dan niet contact 
op te nemen via het contactformulier op de website. 
Wij ontvangen alle ondernemers en ondernemende leden graag! 

Club32 interviewdiner
C O M P E T I T I E  Z O N D A G  2 7  M A A R T

Bij wedstrijden van Heren 1 en Dames 1 is er een Held van het Veld. Dit is 
de speler of speelster die in de ogen van de staf een bijzondere prestatie 
heeft neergezet, doorslaggevend was of een voorbeeld was in sportief 
opzicht, kortom; écht een Schaerweijdenaar! In de door H1 met 4-0 
gewonnen wedstrijd tegen Cartouche zondag viel de eer van Held van het 
Veld te beurt aan keeper Jan de Wijkerslooth.

Held van het Veld

https://club32.nl


Na een pauze van 2 jaar kan de Feestcommissie Jeugd weer aan de slag. Dit seizoen 
organiseren we gelukkig nog een aantal feesten en vanaf volgend seizoen willen we 
weer een complete kalender vol met jeugdfeesten aanbieden. 

Daar hebben we nieuwe commissieleden voor nodig die niet vies zijn van een feestje 
en 5 keer per jaar willen helpen met het vormgeven en uitvoeren van feesten voor 
het dankbaarste publiek: de jongste jeugd en jeugd.

We organiseren de feesten voor de Maxi’s, D, C, B en A jeugd. Dat doen we samen 
met de lijncoördinatoren en het Jeugdbestuur. Wat stond er in de afgelopen jaren op 
de kalender:

• Lasergamen in de Jan Weverhal
• Film & popcorn avond
• Clinic met H1 en D1
• Hawaii Party
• Silent Disco
• Midget Golf in het clubhuis
• Kinky Koningsdag

Buiten de feesten om komen we 6 tot 8 keer per seizoen bij elkaar.
Aanmelden kan nu voor de allerleukste vrijwilligersjob van de club! 

Heb je nog vragen? Mail naar feestcommissie-jeugd@schaerweijde.nl 
of bel/app met Machteld Bijkerk: 06 10689226 of Pepijn Martens: 06-14422700

Z O N D E R  V R I J W I L L I G E R S  G E E N  J E U G D F E E S T E N !

Vacature Feestcommissie Jeugd

mailto:feestcommissie-jeugd@schaerweijde.nl 


J O N G  G E L E E R D …

Trainersrubriek

1) Wie ben je?
Mijn naam is Yvette Verkerk en ik ben 18 jaar, ik speel nu in de MA2.

2) Welk team train je?
Ik ben trainer /coach van de MC2

3) Hoe lang ben je al trainer?
Ik ben nu al sinds de tweede jaars D coach, dus 7 jaar. Ik begon toen bij de Benjamins. 

4) Heb je een diploma? Word je goed begeleid/door wie?
Ik heb twee Schaerweijde Coaching Academy diploma’s voor training geven. Voor het training 
geven en coachen word ik goed begeleid door Razwan. Als ik iets wil weten of tips nodig heb 
hoe ik het beste iets kan aanpakken kan ik hem altijd bij hem terecht.

5) Wat vind je zo leuk aan training geven?
Wat ik leuk vind aan training geven is dat ik de meiden iets kan leren en ervoor te zorgen dat 
ze plezier hebben in hockey. Ik vind het altijd leuk dat je aan het eind van het jaar kan zien dat 
de meiden hockeyend zijn gegroeid.

6) Welke oefeningen vind je het leukst en welke vindt jouw team het leukst?
De oefeningen die ik het leukst vind zijn wedstrijdvormen, omdat dit het meest wedstrijd 
gerelateerd is dus ook vaak het beste om dingen te kunnen oefenen. Dit is ook iets wat het 
team het liefste doet, vinden ze veel leuker dan de hele tijd achter de bal aan lopen.

7. Wat wil je zelf nog leren?
Hoe ik (nog) beter het team kan motiveren, ook als het even wat minder gaat en beter spelers individueel coachen, wanneer ze ergens moeite mee hebben.

8) Heb je tips?
Ik denk dat het belangrijk is als trainer om altijd met plezier op het veld te staan, zo maak je het leuk voor het team.

Rectificatie: bij de plaatsing vorige week was iets misgegaan dus nu de juiste versie. Sorry Yvette!





U I T  D E  L U S T R U M  A R C H I E V E N

1950 – 1960 Dromen van een nieuw clubhuis 
Het verlangen naar een nieuw en eigen clubhuis was groot maar in deze periode werd 
dit helaas niet gerealiseerd. Het ledenaantal was te laag. De hockeyers mochten tegen 
vergoeding gebruik blijven maken van de kleedkamers en de recreatieruimte van het 
verbouwde clubhuis van Shot. De ruimte met hockeyschoenen betreden was uit den 
boze. Dit werd ook het vertrek- en verzamelpunt voor uitwedstrijden. Voor die tijd was 
dit het station, Slot Zeist of een verzamelpunt bij ’t Rond. 
 
Ledenwerving
Hockey werd steeds populairder zeker toen het Nederlandse mannenteam in 1952 op de 
Olympische Spelen zilver won. Helaas merkte Schaerweijde hier weinig van, het ledental 
bedroeg in 1950 totaal 150 leden en dit aantal zakte in ‘53/’54 zelfs tot 120. Om leden te 
werven werd er een ‘intensieve propaganda’ gevoerd op de middelbare scholen in Zeist 
en omgeving. Spelers die de meeste nieuwe leden aanbrachten, konden een hockeystick 
en hockeyschoenen winnen. De acties hielpen en begin 1960 was er zelfs een ledenstop 
met 275 leden. 
 
Huwelijksbureau Schaerweijde
Ondanks het gebrek aan welvaart, de hoge werkeloosheid, de wederopbouw en het sobere leven werd er van iedere gelegenheid gebruik gemaakt om 
te feesten. Het Sinterklaasfeest, kennismakingsavonden met sketches, gedichten maken en dansen, fancy fairs, tombola’s en loterijen, bridgedrives, 
bingo’s en puzzelritten. Pannenkoekenmaaltijden, boerenkoolavonden en af en toe een diner-dansant, twee lustra en ieder voorjaar een Mixed Toernooi 
op Schaerweijde. Familietoernooi op 2e Kerstdag en het Oudejaars Mixed Toernooi met SCHC waar oliebollen en bisschopswijn werden geserveerd. Al 
deze feesten hadden heel wat verlovingen en huwelijken tot gevolg. Zo werd Schaerweijde gekscherend een huwelijksbureau genoemd. ‘Mochten er nog 
eenzame hockeyers of hockeysters in onze club rondlopen, dan zal ons bureau gaarne zijn bemiddeling verlenen om hen tot elkaar te brengen.’  
 
Schaerweijde tenue
Discussies over het Schaerweijde tenue waren er nog steeds maar van een hele andere orde dan tijdens de oorlogsjaren. Spelers hadden vaak een bonte 
verzameling aan kleding aan. ‘Zo hier en daar gaan er stemmen op om de naam ‘Schaerweijde’ te vervangen door ‘Regenboog’ of ‘Zonsondergang’. De 
bovenkleding varieerde van zachtroze tot diep wijnrood. De broeken vaalgrijs tot zwart, rokjes werden vaak vervangen door shorts bij de vrouwelijke 
spelers. ‘Shorts dames, is in ons moderne hockeywereldje nog steeds ongeoorloofde kleding om tijdens het edele hockeyspel te dragen. En de rokken van 
onze speelsters, oeii! Mogen we dáár maar over zwijgen?’ Per september 1958 mochten de dames alleen in een door de KNHB verplicht gesteld hockeyrokje 
spelen. 
 
Volgende keer 1960 – 1970. Alle teksten van deze rubriek zijn ontleend aan het lustrumboek Schaerweijde 75 jaar. Onze dank gaat uit naar deze lustrumcommissie!

Dromen van een nieuw clubhuis


